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Rada Miejska w Bodzentynie 
______________________________________ 

  

  
                 PROTOKÓŁ Nr XVIII/2019 

--------------------------------------------- 
z sesji Rady Miejskiej w Bodzentynie 

odbytej w dniu 26 września 2019 r. 
w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Bodzentynie 

  
Obrady rozpoczęto 26 września 2019 o godz. 07:30, a zakończono o godz. 10:48 tego 

samego dnia. 
  
W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 
Obecni:  
1. Agnieszka Barcikowska 
2. Włodzimierz Bąderski 
3. Marzanna Borek 
4. Teresa Bzymek 
5. Dominik Dudek 
6. Zofia Gliwa 
7. Bogusława Jankowicz 
8. Mariusz Matla 
9. Anna Obara 
10. Katarzyna Sikora 
11. Dominika Skarbek 
12. Jerzy Tofil 
13. Jan Wilkosz 
14. Tadeusz Zieliński 
 
Do punktu 1-go:  
Otwarcie sesji.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Teresa Bzymek otwierając sesję przywitała 
wszystkich zebranych, w tym Burmistrza Miasta i Gminy Pana Dariusza Skibę, Wiceburmistrza 
Miasta i Gminy Pana Andrzeja Jarosińskiego, Sekretarza Miasta i Gminy Pana Wojciecha 
Furmanka, Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Panią Beatę Dulęba, 
Dyrektora Zespołu Szkół we Wzdole Rządowym Pana Romana Pytla, Przewodniczącą Miejskiej 
Komisji Wyborczej Panią Paulinę Dziewięcką, sołtysów, radnych i wszystkich obecnych na sesji. 
Poinformowała następnie, że obrady sesji są transmitowane oraz utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Uczestniczący w sesji Rady Miejskiej wyrażają zgodę na 
przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 ust. 1 lit. c RODO. 
 
Do punktu 2-go:  
Stwierdzenie quorum. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Teresa Bzymek stwierdziła na podstawie listy 
obecności, że na sesji obecnych jest 13 radnych, co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia 
obrad Rady Miejskiej w Bodzentynie i podejmowania prawomocnych uchwał. Poinformowała 
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także, że w sesji uczestnicy radna elekt Pani Dominika Skarbek, której złożyła z tego tytułu 
gratulacje.  
 

Do punktu 3-go: 
Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej Pani Paulina Dziewięcka wręczyła 

nowej Radnej Pani Dominice Skarbek zaświadczenie o wyborze na funkcję radnego w wyborach 
uzupełniających do Rady Miejskiej w Bodzentynie odbytych w dniu 25 sierpnia 2019 r. w okręgu 
wyborczym Nr 10. 

 
Do punktu 4-go: 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Teresa Bzymek zaproponowała sposób 

ślubowania, polegający na odczytaniu przez nią „Roty Ślubowania”, a następnie nowo wybrana 
radna powstanie i wypowie słowo „ŚLUBUJĘ”. Ślubowane może być złożone z dodaniem słów 
„TAK MI DOPOMÓŻ BÓG”. Następnie poprosiła wszystkich o powstanie i odczytała „Rotę 
Ślubowania”.  

„WIERNY KONSTYTUCJI I PRAWU RZECZYPOSPOLITEJ POLSKIEJ,  
ŚLUBUJĘ UROCZYŚCIE OBOWIĄZKI RADNEGO SPRAWOWAĆ GODNIE, 
RZETELNIE I UCZCIWIE, MAJĄC NA WZGLĘDZIE DOBRO MOJEJ GMINY I JEJ 
MIESZKAŃCÓW.” 

Następnie nowo wybrana Radna Pani Dominika Skarbek złożyła ślubowanie wypowiadając 
słowa „ŚLUBUJĘ” z dodatkiem słów „TAK MI DOPOMÓŻ BÓG”. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Teresa Bzymek poprosiła radnych  
o potwierdzenie kworum. Na podstawie listy obecności stwierdziła, że w sesji uczestniczy 14 
radnych. 
 
Do punktu 5-go:  
Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Teresa Bzymek poinformowała, że 
proponowany porządek Państwo Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na sesję: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie kworum.  
3. Wręczenie przez Przewodniczącego Miejskiej Komisji Wyborczej w Bodzentynie 

zaświadczenia o wyborze radnej wybranej w wyborach uzupełniających do Rady Miejskiej  
w Bodzentynie odbytych w dniu 25 sierpnia 2019 r. w okręgu wyborczym Nr 10. 

4. Złożenie ślubowania przez nowo wybraną radną. 
5. Zatwierdzenie porządku obrad. 
6. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 29 sierpnia 2019 r. 
7. Informacja z wykonania budżetu Miasta i Gminy za I półrocze 2019 r.  
8. Informacja dotycząca realizacji uchwały Rady Miejskiej w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Bodzentyn w okresie od 01.01.2019 r. do 
30.06.2019 r. 

9. Informacja o realizacji inwestycji na terenie gminy w 2018 r. 
10. Informacja z wykonania budżetu szkół za 6 miesięcy 2019 r. 
11. Informacja z realizacji działań w zakresie promocji gminy. 
12. Informacja na temat realizacji programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bodzentyn w 2018 r. 
13. Informacja dotycząca lokalnych form ochrony przyrody na terenie Gminy Bodzentyn.  
14. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019 – 2047, 
b) zmian w budżecie gminy na 2019 r., 
c) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego, 
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d) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego, 
e) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego, 
f) udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego,  
g) przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących Budżetu Obywatelskiego Miasta 

Bodzentyn na rok 2020, 
h) rozpatrzenia wniosku, 
i) zaliczenia drogi powiatowej nr 0585T Gołębiówka - Ścignia-Wzdół Plebański od 

skrzyżowania z drogą wojewódzką nr 751 do skrzyżowania z drogą powiatową numer 
0584T do kategorii drogi gminnej,  

j) „Programu Ochrony Środowiska dla Miasta i Gminy Bodzentyn na lata 2019 – 2022  
z perspektywą do roku 2026”, 

k) określenia stawek opłaty targowej, wyznaczenia inkasentów i ustalenia wysokości prowizji 
za inkaso opłaty targowej na terenie Gminy Bodzentyn.  

15. Wolne wnioski i zapytania.  
16. Udzielenie odpowiedzi na zapytania.  
17. Zamknięcie obrad. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku obrad. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agnieszka Barcikowska, Włodzimierz Bąderski, Marzanna Borek, Teresa Bzymek, Dominik 
Dudek, Zofia Gliwa, Bogusława Jankowicz, Mariusz Matla, Anna Obara, Katarzyna Sikora, 
Dominika Skarbek, Jerzy Tofil, Jan Wilkosz, Tadeusz Zieliński 
NIEOBECNI (1) 
Ewelina Dróżdż 

W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Do punktu 6-go: 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Teresa Bzymek poinformowała, że protokół  
z sesji z dnia 29 sierpnia 2019 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady oraz na dzisiejszej sesji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 29 sierpnia 2019 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agnieszka Barcikowska, Włodzimierz Bąderski, Marzanna Borek, Teresa Bzymek, Dominik 
Dudek, Zofia Gliwa, Bogusława Jankowicz, Mariusz Matla, Anna Obara, Katarzyna Sikora, 
Dominika Skarbek, Jerzy Tofil, Jan Wilkosz, Tadeusz Zieliński 
NIEOBECNI (1) 
Ewelina Dróżdż 

W wyniku głosowania protokół z sesji z dnia 29 sierpnia 2019 r.  został przyjęty 
jednogłośnie. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Teresa Bzymek ogłosiła kilkuminutową przerwę 
w obradach.  

Po wznowieniu obrad Przewodnicząca powitała Prezesa Zarządu Oddziału Związku 
Nauczycielstwa Polskiego w Bodzentynie Pana Jarosława Durleja.  
 
Do punktu 7-go: 
Informacja z wykonania budżetu Miasta i Gminy za I półrocze 2019 r.  

Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Pana Andrzej Jarosiński przedstawił pozytywną 
opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Teresa Bzymek poinformowała, że 
przedmiotową informację Państwo Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na sesję, a następnie 
została ona szczegółowo omówiona na posiedzeniu Komisji.  
 
Do punktu 8-go: 
Informacja dotycząca realizacji uchwały Rady Miejskiej w sprawie Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Bodzentyn w okresie od 
01.01.2019 r. do 30.06.2019 r. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Teresa Bzymek poinformowała, że 
przedmiotową informację Państwo Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na sesję, a następnie 
została ona szczegółowo omówiona na posiedzeniu Komisji.  
 
Do punktu 9-go: 
Informacja o realizacji inwestycji na terenie gminy w 2018 r. 
 Burmistrz Miasta i Gminy Pan Dariusz Skiba odniósł się do inwestycji realizowanych 
na terenie Gminy Bodzentyn.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Teresa Bzymek zwróciła się zapytaniem 
dotyczącym przekazywanych informacji Radnemu Panu Włodzimierzowi Bąderskiemu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Teresa Bzymek poinformowała, że 
przedmiotową informację Państwo Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na sesję, a następnie 
została ona szczegółowo omówiona na posiedzeniu Komisji. 

Kolejno przywitała przybyłego na sesję Przedstawiciela Izby Rolniczej Pana Daniela 
Biskupa.  
 
Do punktu 10-go: 
Informacja z wykonania budżetu szkół za 6 miesięcy 2019 r. 

Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Pana Andrzej Jarosiński przedstawił informację na 
temat wykonania budżetu szkół oraz o postępowaniach i kontrolach jakie są przeprowadzane  
w Urzędzie Miasta i Gminy w Bodzentynie.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Teresa Bzymek zapytała czy ktoś poinformował 
o efekcie tych kontroli.  
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Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Pana Andrzej Jarosiński odpowiedział, że nie ma 
żadnych informacji, wie jedynie, że ma przygotować dokumentację, którą ma nadzieję, że ktoś 
czyta.  

Radny Pan Dominik Dudek odniósł się do przekazywanych informacji. Zwrócił się  
z zapytaniem do Z-cy Burmistrza Pana Andrzeja Jarosińskiego dotyczącym informacji 
nieprzekazanych Radnym ubiegłej kadencji. 

Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Pana Andrzej Jarosiński odniósł się do pytania 
Radnego Pana Dominika Dudka.  

Radny Pan Dominik Dudek zaznaczył iż Z-ca Burmistrza twierdził, że materiały te były 
przekazywane. 

Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Pana Andrzej Jarosiński odniósł się do zapytania  
o przekazywane dokumenty.  

Radny Pan Dominik Dudek wyjaśnił, że chciał pozyskać dokumentację od radnych 
poprzedniej kadencji, jednak otrzymali oni pismo z odmową ich udostępnienia. Kolejno odniósł 
się do wypowiedzi Przewodniczącej Rady Miejskiej oraz uwag dotyczących zabierania głosu.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Teresa Bzymek odniosła się do uwagi Radnego 
Pana Dominika Dudka.  

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Dariusz Skiba zwrócił się do Przewodniczącej Rady 
Miejskiej Pani Teresy Bzymek iż w swojej wypowiedzi odniósł się on jednie do inwestycji 
prowadzonych na terenie Gminy oraz kontroli.  
 
Do punktu 11-go: 
Informacja z realizacji działań w zakresie promocji gminy. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Teresa Bzymek poinformowała, że 
przedmiotową informację Państwo Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na sesję, a następnie 
została ona szczegółowo omówiona na posiedzeniu Komisji. 
 
Do punktu 12-go: 
Informacja na temat realizacji programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bodzentyn w 2018 r. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Teresa Bzymek poinformowała, że 
przedmiotową informację Państwo Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na sesję, a następnie 
została ona szczegółowo omówiona na posiedzeniu Komisji. 

Radna Pani Marzanna Borek zwróciła się z prośbą aby w przyszłorocznym budżecie 
zwiększyć liczbę sterylizacji zwierząt.  

Wywiązała się krótka dyskusja.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Teresa Bzymek zwróciła uwagę co do zabierania 

głosu przez radnych. 
 
Do punktu 13-go: 
Informacja dotycząca lokalnych form ochrony przyrody na terenie Gminy Bodzentyn. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Teresa Bzymek poinformowała, że 
przedmiotową informację Państwo Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na sesję, a następnie 
została ona szczegółowo omówiona na posiedzeniu Komisji. 
 
Do punktu 14-go „a”: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2047, 
przedstawił Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Pan Andrzej Jarosiński. Nie wniesiono uwag do 
przedstawionego projektu uchwały. Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019 – 2047,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Agnieszka Barcikowska, Włodzimierz Bąderski, Marzanna Borek, Teresa Bzymek, Zofia Gliwa, 
Bogusława Jankowicz, Mariusz Matla, Anna Obara, Katarzyna Sikora, Dominika Skarbek, Jerzy 
Tofil, Jan Wilkosz, Tadeusz Zieliński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dominik Dudek 
NIEOBECNI (1) 
Ewelina Dróżdż 
 

W wyniku głosowania podjęto Uchwałę nr XVIII/129/2019 w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2047, która stanowi załącznik do protokołu. 
 
Do punktu 14-go „b”: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 r., przedstawił Z-ca 

Burmistrza Miasta i Gminy Pan Andrzej Jarosiński. Nie wniesiono uwag do przedstawionego 

projektu uchwały. Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie. 

 
Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2019 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Agnieszka Barcikowska, Marzanna Borek, Teresa Bzymek, Zofia Gliwa, Bogusława Jankowicz, 
Mariusz Matla, Anna Obara, Katarzyna Sikora, Dominika Skarbek, Jerzy Tofil, Jan Wilkosz, 
Tadeusz Zieliński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Włodzimierz Bąderski, Dominik Dudek 
NIEOBECNI (1) 
Ewelina Dróżdż 

W wyniku głosowania podjęto Uchwałę nr XVIII/130/2019 w sprawie zmian w budżecie 
gminy na 2019 r., która stanowi załącznik do protokołu.   
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Do punktu 14-go „c”: 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego, 

przedstawił Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Pan Andrzej Jarosiński. Kolejno wyjaśnił przyczyny 

podejmowania uchwał dotyczących udzielenia pomocy finansowej. 

Radny Pan Włodzimierz Bąderski odniósł się do sprawy zarwanej drogi.  

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Dariusz Skiba odniósł się do wypowiedzi Radnego Pana 

Włodzimierza Bąderskiego.  

Nie wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodnicząca Rady poddała 

pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agnieszka Barcikowska, Włodzimierz Bąderski, Marzanna Borek, Teresa Bzymek, Dominik 

Dudek, Zofia Gliwa, Bogusława Jankowicz, Mariusz Matla, Anna Obara, Katarzyna Sikora, 

Dominika Skarbek, Jerzy Tofil, Jan Wilkosz, Tadeusz Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Ewelina Dróżdż 

 

W wyniku głosowania podjęto Uchwałę nr XVIII/131/2019 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Kieleckiego, która stanowi załącznik do protokołu.   

 

Do punktu 14-go „d”: 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego, 

przedstawił Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Pan Andrzej Jarosiński. Nie wniesiono uwag do 

przedstawionego projektu uchwały. Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego,.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agnieszka Barcikowska, Włodzimierz Bąderski, Marzanna Borek, Teresa Bzymek, Dominik 

Dudek, Zofia Gliwa, Bogusława Jankowicz, Mariusz Matla, Anna Obara, Katarzyna Sikora, 

Dominika Skarbek, Jerzy Tofil, Jan Wilkosz, Tadeusz Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Ewelina Dróżdż 

 

W wyniku głosowania podjęto Uchwałę nr XVIII/132/2019 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Kieleckiego, która stanowi załącznik do protokołu.   

 

Do punktu 14-go „e”: 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego, 

przedstawił Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Pan Andrzej Jarosiński. Nie wniesiono uwag do 

przedstawionego projektu uchwały. Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agnieszka Barcikowska, Włodzimierz Bąderski, Marzanna Borek, Teresa Bzymek, Dominik 

Dudek, Zofia Gliwa, Bogusława Jankowicz, Mariusz Matla, Anna Obara, Katarzyna Sikora, 

Dominika Skarbek, Jerzy Tofil, Jan Wilkosz, Tadeusz Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Ewelina Dróżdż 

 

W wyniku głosowania podjęto Uchwałę nr XVIII/133/2019 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Kieleckiego, która stanowi załącznik do protokołu.   

 

Do punktu 14-go „f”: 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego, 

przedstawił Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Pan Andrzej Jarosiński.  

Radny Pan Włodzimierz Bąderski zwrócił się z zapytaniem dotyczącym projektu 

chodnika przebiegającego przez miejscowość Wilków.  

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Dariusz Skiba udzielił odpowiedzi na pytanie radnego.  

Nie wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodnicząca Rady poddała 

pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 
udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, 
 PRZECIW: 0,  
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agnieszka Barcikowska, Włodzimierz Bąderski, Marzanna Borek, Teresa Bzymek, Dominik 
Dudek, Zofia Gliwa, Bogusława Jankowicz, Mariusz Matla, Anna Obara, Katarzyna Sikora, 
Dominika Skarbek, Jerzy Tofil, Jan Wilkosz, Tadeusz Zieliński 
NIEOBECNI (1) 
Ewelina Dróżdż 

W wyniku głosowania podjęto Uchwałę nr XVIII/134/2019 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Kieleckiego, która stanowi załącznik do protokołu.   

 

Do punktu 14-go „g”: 

Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących Budżetu 
Obywatelskiego Miasta Bodzentyn na rok 2020, przedstawił Sekretarz Miasta i Gminy Pan 
Wojciech Furmanek.  

Radny Pan Jerzy Tofil zaptał czy jest zainteresowanie w Bodzentynie odnośnie budżetu 
obywatelskiego oraz czy radni z Bodzentyn złożyli wniosek.  

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Dariusz Skiba udzielił odpowiedzi na pytanie radnego.  
Radny Pan Włodzimierz Bąderski odniósł się do ubiegłego roku, w którym składał 

wniosek do budżetu obywatelskiego. Zaznaczył, że w roku obecnym również złoży wniosek.  
Burmistrz Miasta i Gminy Pan Dariusz Skiba odpowiedział, że nie ma potrzeby 

składania wniosku, ponieważ już na dzisiejszej sesji będzie podjęta uchwała jednak zachęca 
wszystkich do składania pomysłów na wykorzystanie pieniędzy z budżetu.  

Radny Pan Włodzimierz Bąderski przeprosił za przejęzyczenie, podkreślił, że będzie 
składał propozycję do budżetu obywatelskiego.  

Nie wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodnicząca Rady poddała 
pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących Budżetu Obywatelskiego Miasta 
Bodzentyn na rok 2020,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agnieszka Barcikowska, Włodzimierz Bąderski, Marzanna Borek, Teresa Bzymek, Dominik 
Dudek, Zofia Gliwa, Bogusława Jankowicz, Mariusz Matla, Anna Obara, Katarzyna Sikora, 
Dominika Skarbek, Jerzy Tofil, Jan Wilkosz, Tadeusz Zieliński 
NIEOBECNI (1) 
Ewelina Dróżdż 

 

W wyniku głosowania podjęto Uchwałę nr XVIII/135/2019 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Kieleckiego, która stanowi załącznik do protokołu.   

 

Do punktu 14-go „h”: 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku, przedstawił Z-ca Burmistrza Miasta  

i Gminy Pan Andrzej Jarosiński. Nie wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie. 

 
Głosowano w sprawie: 
rozpatrzenia wniosku,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12,  
PRZECIW: 2,  
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Agnieszka Barcikowska, Marzanna Borek, Teresa Bzymek, Zofia Gliwa, Bogusława Jankowicz, 
Mariusz Matla, Anna Obara, Katarzyna Sikora, Dominika Skarbek, Jerzy Tofil, Jan Wilkosz, 
Tadeusz Zieliński 
PRZECIW (2) 
Włodzimierz Bąderski, Dominik Dudek 
NIEOBECNI (1) 
Ewelina Dróżdż 

W wyniku głosowania podjęto Uchwałę nr XVIII/136/2019 w sprawie rozpatrzenia 

wniosku, która stanowi załącznik do protokołu.   

 

Do punktu 14-go „i”: 

Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi powiatowej nr 0585T Gołębiówka - Ścignia-

Wzdół Plebański od skrzyżowania z drogą wojewódzką nr 751 do skrzyżowania z drogą powiatową 

numer 0584T do kategorii drogi gminnej, przedstawił Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Pan Andrzej 

Jarosiński.  

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Dariusz Skiba odniósł się do pisma dotyczącego drogi, 

które wpłynęło do Urzędu Miasta i Gminy w Bodzentynie.  

Radny Pan Włodzimierz Bąderski odniósł się do stanu drogi w miejscowości Wola 

Szczygiełkowa.  
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Nie wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodnicząca Rady poddała 

pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

zaliczenia drogi powiatowej nr 0585T Gołębiówka - Ścignia-Wzdół Plebański od skrzyżowania  

z drogą wojewódzką nr 751 do skrzyżowania z drogą powiatową numer 0584T do kategorii drogi 

gminnej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agnieszka Barcikowska, Włodzimierz Bąderski, Marzanna Borek, Teresa Bzymek, Dominik 

Dudek, Zofia Gliwa, Bogusława Jankowicz, Mariusz Matla, Anna Obara, Katarzyna Sikora, 

Dominika Skarbek, Jerzy Tofil, Jan Wilkosz, Tadeusz Zieliński 

NIEOBECNI (1) 

Ewelina Dróżdż 

 

W wyniku głosowania podjęto Uchwałę nr XVIII/137/2019 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Kieleckiego, która stanowi załącznik do protokołu.   

 

Do punktu 14-go „j”: 

Projekt uchwały w sprawie „Programu Ochrony Środowiska dla Miasta i Gminy Bodzentyn 

na lata 2019 – 2022 z perspektywą do roku 2026”, przedstawił Sekretarz Miasta i Gminy Pan 

Wojciech Furmanek. Nie wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodnicząca 

Rady poddała pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

„Programu Ochrony Środowiska dla Miasta i Gminy Bodzentyn na lata 2019 – 2022 z perspektywą 

do roku 2026”,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Agnieszka Barcikowska, Włodzimierz Bąderski, Marzanna Borek, Teresa Bzymek, Zofia Gliwa, 

Bogusława Jankowicz, Mariusz Matla, Anna Obara, Katarzyna Sikora, Dominika Skarbek, Jerzy 

Tofil, Jan Wilkosz, Tadeusz Zieliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dominik Dudek 

NIEOBECNI (1) 

Ewelina Dróżdż 

W wyniku głosowania podjęto Uchwałę nr XVIII/138/2019 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Kieleckiego, która stanowi załącznik do protokołu.   

 

Do punktu 14-go „k”: 

Projekt uchwały w sprawie określenia stawek opłaty targowej, wyznaczenia inkasentów  

i ustalenia wysokości prowizji za inkaso opłaty targowej na terenie Gminy Bodzentyn, przedstawił 

Sekretarz Miasta i Gminy Pan Wojciech Furmanek.  

Radny Pan Włodzimierz Bąderski przedstawił swoje przemyślenia dotyczące wjazdu  

w poniedziałki oraz soboty samochodów osobowych oraz sprzedaży zbóż (mieszanek).  

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Dariusz Skiba odniósł się do sugestii Radnego Pana 

Włodzimierza Bąderskiego.  

Radny Pan Włodzimierz Bąderski zwrócił się z prośbą do Burmistrza o ponowienie 

pisma do Wojewódzkiego i Powiatowego Zarządu Dróg o umieszczenie znaków zakazu 

zatrzymywania się i postoju.  

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Dariusz Skiba odpowiedział, że pismo zostanie 

ponowione.  

Sekretarz Miasta i Gminy Pan Wojciech Furmanek odniósł się do stawek jakie podał 

w swojej wypowiedzi Radny Pan Włodzimierz Bąderski.   

Radny Pan Włodzimierz Bąderski odniósł się do wypowiedzi Sekretarza.  

Nie wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwały. Przewodnicząca Rady poddała 

pod głosowanie. 

 
Głosowano w sprawie: 
określenia stawek opłaty targowej, wyznaczenia inkasentów i ustalenia wysokości prowizji za 
inkaso opłaty targowej na terenie Gminy Bodzentyn..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14,  
PRZECIW: 0,  
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0,  
BRAK GŁOSU: 0,  
NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Agnieszka Barcikowska, Włodzimierz Bąderski, Marzanna Borek, Teresa Bzymek, Dominik 
Dudek, Zofia Gliwa, Bogusława Jankowicz, Mariusz Matla, Anna Obara, Katarzyna Sikora, 
Dominika Skarbek, Jerzy Tofil, Jan Wilkosz, Tadeusz Zieliński 
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NIEOBECNI (1) 
Ewelina Dróżdż 

W wyniku głosowania podjęto Uchwałę nr XVIII/139/2019 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Kieleckiego, która stanowi załącznik do protokołu.   

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Teresa Bzymek ogłosiła krótką przerwę.  

 
Do punktu 15-go: 
Wolne wnioski i zapytania. 

Radny Pan Dominik Dudek zwrócił się do Z-cy Burmistrza Miasta i Gminy Pana Andrzeja 

Jarosińskiego z zapytaniem dotyczącym pisma odmawiającego udzielenia informacji członkowi 

komisji rewizyjnej poprzedniej kadencji oraz odniósł się do kserowania pism za zgodność  

z oryginałem.  

Następnie zwrócił się do Burmistrza Miasta i Gminy Pana Dariusza Skiby z następującymi 

zapytaniami:  

 kiedy zostanie wykonany monitoring, który jest ujęty w Rewitalizacji Miasta Bodzentyn, 

 kiedy zostanie zamontowany monitoring w Świętej Katarzynie na ul. Kieleckiej.  
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Teresa Bzymek odniosła się do wypowiedzi 

Radnego Pana Dominika Dudka.  
Radna Pani Marzanna Borek zwróciła się do Burmistrza Miasta i Gminy Pana Dariusza 

Skiby z następującymi prośbami i zapytaniami:  

 prośba o interwencję w sprawie stanu dróg powiatowych na terenie gminy - zarośnięte 

pobocza, zły stan przepustu między Śniadką Pierwszą, a Śniadką Drugą   

 prośba  o pomoc przy remoncie drogi przez Sieradowice Parcele oraz Sieradowice Drugie, 

 prośba o utwardzenie przystanku w miejscowości Sieradowice Pierwsze oraz w Śniadce 

Drugiej,  

Radny Pan Dominik Dudek odniósł się do wypowiedzi Przewodniczącej Rady Miejskiej Pani 
Teresy Bzymek.   

Radny Pan Włodzimierz Bąderski zwrócił się z następującymi prośbami i zapytaniami do 

Burmistrza Miasta i Gminy Pana Dariusza Skiby:  

 prośba o przekazanie informacji mieszkańcom, kiedy będzie odbierany popiół,  

 zapytanie dotyczące przystanku i zatoczki autobusowej na ul. Kieleckiej w Bodzentynie 

– brak pasów oraz słupka,  

 zapytanie dotyczące przystanku autobusowym w Dąbrowie Górnej w kierunku Kielc – 

prośba o namalowanie pasów oraz wstawienie słupka,   

 Radna Pani Zofia Gliwa powiedziała, że składała w sprawie przystanku składała już 

pismo. 

Kolejno zwrócił się z następującymi zapytaniami:  

 zapytał o organizacje ruchu na Rynku Górnym w Bodzentynie, 

 zapytał o stronę północną Rynku Górnego w Bodzentynie – drzewa znajdujące się  

w skrzynkach nie spełniają funkcji osłonnej przed słońcem,  

Radna Pani Bogusława Jankowicz zwróciła się do Burmistrza Miasta i Gminy Pana 

Dariusza Skiby z następującymi prośbami:  

 prośba o wycięcie 4 drzew gatunku Brzoza zlokalizowanych za krzyżem znajdującym się  

w Woli Szczygiełkowej obok Szkoły Podstawowej,  
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Radny Pan Tadeusz Zieliński zwrócił się do Radnego Pana Włodzimierza Bąderskiego  

z prośbą o dotarcie do właścicieli posesji znajdujących się na ul. Żeromskiego w Bodzentynie, aby 

usunęli oni drzewa znajdujące się na posesjach.  

Radny Pan Włodzimierz Bąderski zwrócił się z prośbą do Burmistrza Miasta i Gminy  

z prośbą o uskutecznienie usuwania drzew wymienionych przez Radnego Pana Tadeusza 

Zielińskiego,  

Radna Pani Agnieszka Barcikowska zwróciła się do Burmistrza Miasta i Gminy Pana 

Dariusza Skiby z następującymi prośbami:  

 kiedy zostanie wykonane oświetlenie ul. Żeromskiego oraz ul. Łysogórskiej w Świętej 

Katarzynie,  

Kolejno przekazała informację dla mieszkańców Świętej Katarzyny i Grabowej dotyczącą 

pełnienia przez nią dyżurów w Szkole Podstawowej w Świętej Katarzynie. Radna odniosła 

się także do sprawy kserowania i udostępniania informacji przez Urząd. Zaproponowała 

sposób udzielania informacji w przyszłości.  

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Teresa Bzymek poprosiła aby radni wyrazili swoje 

zdanie w kwestii udzielania informacji.  

Radni wyrazili swoją opinię na temat pomysłu Radnej Pani Agnieszki Barcikowskiej.  

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Teresa Bzymek stwierdziła, że większość Radnych 

pozytywnie wypowiedziała się na ww. temat.  

Radny Pan Dominik Dudek odniósł się do wypowiedzi Przewodniczącej Rady Miejskiej Pani 
Teresy Bzymek.  

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Dariusz Skiba odniósł się do zgłoszeń jakie są dokonywane 
na pracę Urzędu Gminy do organów „ścigania” oraz przekazywania informacji dotyczących etapu 
działalności gminy.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Teresa Bzymek odniosła się do wypowiedzi 
Burmistrza.  

Radny Pan Dominik Dudek odnosząc się do słów Przewodniczącej Rady powiedział, iż 
podzielił się on swoimi wątpliwościami z odpowiednimi instytucjami.  

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Dariusz Skiba zwracając się do mieszkańców zapytał jakie 
korzyści przyniosły bądź mogą przynieść kontrole donosy do instytucji.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Teresa Bzymek odniosła się do wypowiedzi 
Burmistrza Miasta i Gminy Bodzentyn Pana Dariusza Skiby.  

Radny Pan Włodzimierz Bąderski powiedział, że nigdy nie składał żadnych donosów na 
Burmistrza ani również na gminę, poprosił aby go nie wciągać w rzeczy których nie zrobił.  

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Dariusz Skiba odniósł się do wypowiedzi Radnego Pana 
Włodzimierza Bąderskiego.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Teresa Bzymek odniosła się do wypowiedzi 
Burmistrza. Kolejno zgłosiła problem drogi w miejscowości Podgórze, którą wymywa woda przy 
zakręcie. Poprosiła także o odpowiedź dotyczącą montażu koszy na odpady oraz tablic 
informacyjnych.  

Radny Pan Włodzimierz Bąderski odniósł się do wypowiedzi Burmistrza, która dotyczyła 
badań archeologicznych prowadzonych na terenie Zamku.  

Radna Pani Zofia Gliwa podziękowała Burmistrzowi oraz Dyrektorowi Centrum Kultury 
oraz radnym za udział w ceremonii pogrzebowej.  

Sołtys Pan Bogusław Wzorek podziękował za wykonanie jednej tablicy informacyjnej, 
poprosił również o wykonanie tablicy o którą już prosił. Kolejno poruszył sprawę donosów do 
prokuratury oraz odniósł się do spawy przeprosin.  

Radna Pani Dominika Skarbek krótko przedstawiła swoją osobę. 
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Do punktu 16-go: 
Udzielenie odpowiedzi na zapytania. 
 
Burmistrz Miasta i Gminy Bodzentyn Pan Dariusz Skiba  

W odpowiedzi na prośby i interpelacje Radnego Pana Dominika Dudka: 

 monitoring w Bodzentynie – jest on cały czas naprawiany, natomiast nowy monitoring 
będzie wykonany podczas robót związanych z rewitalizacją, 

 monitoring w Świętej Katarzynie – zakup kamer był rozważany jednak jeszcze nie wiadomo 
z jakich pieniędzy zostanie to wykonane oraz gdzie zostaną zamontowane kamery.  

W odpowiedzi na prośby i interpelacje Radnej Pani Marzanny Borek:  

 drogi powiatowe – zostanie to zgłoszone, 

W odpowiedzi na prośby i interpelacje Radnego Pana Włodzimierza Bąderskiego: 

 wywóz popiołu – worki z popiołem zostaną odebrane,  

 zatoczka autobusowa przy rondzie w Bodzentynie w kierunku rynku – zostanie to 

sprawdzone,  

 organizacja ruchu na Rynku Górnym w Bodzentynie – zaapelował do mieszkańców aby 

zastosowali się do przepisów jakie w tym miejscu obowiązują, 

 drzewa znajdujące się w skrzynkach na Górnym Rynku – odpowiedział, że gdy skończy się 

projekt trwałości będzie można pomyśleć co w związku tym zrobić,  

W odpowiedzi na prośby i interpelacje Radnej Pani Bogusławy Jankowicz: 

 prośba o wycięcie 4 drzew gatunku Brzoza – zostanie to zlecone firmie,  

W odpowiedzi na prośby i interpelacje Radnej Agnieszki Barcikowskiej: 

 oświetlenie na ul. Żeromskiego oraz ul. Łysogórskiej w Świętej Katarzynie – poinformował, 

że przetarg zostanie rozstrzygnięty po sesji,  

W odpowiedzi na prośby i interpelacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Pani Teresy Bzymek: 

 droga na Podgórzu – zostanie oddelegowany w to miejsce na sprawdzenie,  

 załatanie dziury na drodze w Celinach – zostanie to wykonane przed zimą,  
Przewodniczącej Rady Miejskiej Pani Teresy Bzymek odniosła się do wypowiedzi Burmistrza.  

 montaż koszy na odpady oraz tablic informacyjnych –zostanie to wykonane, 
W odpowiedzi na prośby i interpelacje Radnego Pana Włodzimierza Bąderskiego: 

 drzewa na ul. Wolności – zostanie to zlecone,  
 

Kolejno Burmistrz odniósł się do wypowiedzi Sołtysa Pana Włodzimierza Bąderskiego 
dotyczącej doniesień do prokuratury.  

Radny Pan Włodzimierz Bąderski zwrócił się z prośbą do Burmistrza Miasta i Gminy 
o uporządkowanie ul. Wąskiej przed zaplanowanym spotkaniem z mieszkańcami Bodzentyna. 

Burmistrz Miasta i Gminy Bodzentyn Pan Dariusz Skiba w odpowiedzi 

poinformował, że zostanie to wykonane. Kolejno odniósł się do wypowiedzi Sołtysa Pana 

Bogusław Wzorka.  

Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Pan Andrzej Jarosiński odniósł się do wypowiedzi 

Radnego Pana Dominika Dudka dotyczącej odpowiedzi na pisma oraz do wypowiedzi sołtysa Pana 

Bogusława Wzorka na temat przeprosin. Kolejno odczytał odpowiedź na pismo dotyczące 

składniej interpelacji przez klub radnych.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Teresa Bzymek odniosła się do wypowiedzi 

Zastępcy Burmistrza.  
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Do punktu 17-go: 
Zamknięcie obrad. 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej zamknęła obrady 
sesji nadzwyczajnej i podziękowała wszystkim za udział. 
 
Zapis audiowizualny z posiedzenia dostępny jest online pod adresem: 
https://www.youtube.com/watch?v=Wm6VgQq4xtY 
 

Przewodnicząca  
 Rady Miejskiej w Bodzentynie  
 

/-/Teresa Bzymek  
Protokołowała:  
Katarzyna Jurzyńska 

 


